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INTERPELACJA

Na  podstawie  Ą20  Statutu  Powiatu  Nowotomyskiego  składam

następującą  interpelację:

W  imieniu  mieszkańców  wsi  Komorowo  po  raz  kolejny  proszę  o budowę

chodnikawmiejscowościKomorowoprzydrodzepowiatowej  1731Pjeszczew

bieżącym  roku  kalendarzowym.

Bardzo  proszę  również  o uwzględnienie  w  przyszłorocznym  budżecie  budowy

kładki  pieszo  rowerowej  nad  ciekiem  wodnym  Czarna  Woda  oraz  położenie

nakładki  asfaltowej  na długości  ok  200  metrów  w  miejscowości  Komorowo.

Z ogólnodostępnych  informacji  wiemy  że na  ukończeniu  jest  projekt  budowy

tejże  kładki.

Ta  mała  miejscowość,  gdzie  domy  są niefortunnie  usytuowane  w  bezpośredniej

bliskości  jezdni,  jest  dosłownie  rozjeżdżana  przez  bardzo  duży  ruch  pojazdów

na budowy  stacji  końcowej  ,,Baltic  Pipe'5  w  miejscowości  Zębowo,  oraz  budowę

linii  energetycznej  400  KV  Baczyna  -  Plewiska.

Jako  osoba  reprezentująca  moich  wyborców  a także  wszyscy  radni  powiatu

nowotomyskiego,  mamy  obowiązek  robić  wszystko  co od  nas  jest  zależne,  aby

zapewnić  bezpieczne  funkcjonowanie  wszystkich  mieszkańców  naszego

powiatu.


